
Farm Information

Guatemala produces many different types of the world’s finest and most dis-

tinctive coffees. The country has many unique coffee producing regions that has 

gained a positive and well known reputation in the industry. Coffee is Guatema-

la’s number one export contributing to the country’s growing economic status. 

This type comes from the rich volcanic soils of the Santa Rosa valleys located 

in the South Central region of Guatemala. The Central Highlands of the country 

are ideal for coffee cultivation due to high altitudes and rich soil from surround-

ing volcanoes. The climate allows the coffee to mature slowly, which is said to 

concentrate the coffee beans flavors. The coffee grown in the Santa Rosa region 

boasts a balanced cup with chocolate notes.

www.interamericancoffee.de

Coffees

Country:	 Guatemala

Region:	 Santa Rosa

Altitude:	 1.350 masl.

Dark Chocolate Stonefruit Caramel

GUATEMALA
Santa Rosa

Variety:	 Bourbon, Caturra, Pache

Processing:	 Washed

Grade:	 SHB EP

InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany 

Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland

Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom

Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

Lively Citric Creamy



Farm Information

In Guatemala werden viele verschiedene Sorten der besten und einzigartigsten 

Kaffees der Welt produziert. Das Land verfügt über viele einzigartige Kaffeean-

bauregionen, die in der Branche einen positiven und bekannten Ruf erlangt ha-

ben. Kaffee ist Guatemalas Exportgut Nummer eins und trägt zum wachsenden 

wirtschaftlichen Status des Landes bei. Diese Sorte stammt von den fruchtbaren 

vulkanischen Böden der Santa-Rosa-Täler im südlichen Zentralgebiet Guate-

malas. Das zentrale Hochland des Landes ist aufgrund der Höhenlage und des 

fruchtbaren Bodens der umliegenden Vulkane ideal für den Kaffeeanbau. Das 

Klima ermöglicht eine langsame Reifung des Kaffees, wodurch sich die Aromen 

der Kaffeebohnen konzentrieren sollen. Der in der Region Santa Rosa angebaute 

Kaffee zeichnet sich durch eine ausgewogene Tasse mit Schokoladennoten aus.

www.interamericancoffee.de

Kaffee

Land:	 Guatemala

Region:	 Santa Rosa

Anbauhöhe:	 1.350 masl.

Dunkle Schokolade Steinobst Karamell

GUATEMALA
Santa Rosa

Varietäten:	 Bourbon, Caturra, Pache

Aufbereitung:	Washed

Grade:	 SHB EP

InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany 

Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland

Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom

Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

Lebendig Zitrisch Cremig


